

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 6

上旬刊（总第 528 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊



万方数据

价值工程

2019年6月上旬刊(总第528期/第38卷)
1982年创刊 2019年6月8日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 自媒体品牌推广的创新模式研究 杨敏等(1)
- BP神经网络在运输企业经济效益评价中的应用
..... 黄先军等(4)
- 建筑施工企业对工程质量管理方法 张玉成(8)
- 新建本科院校图书馆绩效评价研究 肖三霞(11)
- EPC总承包企业绿色建造驱动力因素研究 刘学之(14)
- 基于三阶段DEA模型的安徽省流通业效率评价 刘畅(17)
- 基于系统动力学的高速公路PPP项目收益研究 刘秋林等(20)
- EPC总承包模式下雨污水管工程的造价管理 刘谦(24)
- 市政工程给排水设计常见问题与对策研究 叶志远(27)
- 我国近距平行跑道运行优化研究 何德暘等(30)
- 基于多元回归的济南市房价影响因素研究 陈文萍等(33)
- EPC模式下装配式建筑设计管理 谭巡(35)
- 浅谈塔式起重机选型定位优化及任务分配设计 王涌等(38)
- 青藏高原典型隧道施工安全风险评价研究 魏利伟等(42)
- 基于产业思维分析“冬游西藏”活动对西藏经济的影响
..... 魏亚平等(45)
- “一带一路”背景下江苏省制造业转型升级影响因素研究
..... 刘晓庆等(48)
- 基于层次分析法的住宅物业服务评价研究 张嘉辰等(51)
- “互联网+”背景下湖北省农村电商发展机遇与挑战
..... 谭宝奎等(55)

* 价值链·供应链 *

- 产业集聚下战略伙伴选择研究 余晓鑫等(58)
- SLP和遗传算法相结合的车间布局研究 冷护基等(63)
- 物流中心机械设备购置决策研究 刘文芳(66)
- 5G时代下现代农业产业链的创新设计 辜慧琳等(69)

* 功能载体创新 *

- 双线铁路隧道初期支护形式优化研究 赵治治(72)
- 基于层次分析法节段梁拼装施工风险评估 李国琪(75)
- 山区高速公路桥梁施工技术要点及质控方式分析 李征文(78)
- 大型电站贮灰场HDPE防渗膜施工技术 吴发强(81)
- 明挖基坑坑内承压降水井封堵施工技术 李钟(84)
- SMC常温改性沥青混凝土在公路养护维修工程中的应用
..... 王毓明(87)
- 地铁车站围护结构钻孔灌注桩施工技术研究 马磊(90)
- 插插型盘扣式支架在地下综合管廊工程中的应用 谢明建(93)

富水破碎岩层隧道变形原因及控制措施研究	魏红涛(96)
高速铁路隧道混凝土脱空整治技术	张云龙(99)
钢板组合梁与普通混凝土箱梁桥对比分析	何小文(102)
高速铁路简支箱梁的快速施工技术	班玄耀(106)
海外项目中小跨径桥梁上部结构型式方案浅析	王立国等(109)
钢管混凝土拱桥局部拆除施工方案	刘红霞(112)
地铁盾构始发洞门设置及加固处理综合措施研究	张红艳(115)
高墩连续梁大尺寸0号段支撑体系设计与施工	廖柳红(118)
新型围堰技术在水利工程施工中的应用研究	段礼坤等(122)
高速铁路隧道衬砌欠厚整治技术	叶鹏勇(125)
基于灰色理论的深基坑变形监测分析	聂建省(129)

* 价值应用 *

基于 VxWorks 系统的直升机存储数据清除技术研究	赵世昊等(131)
基于经验模态分解的空气质量指数组合预测方法及应用	李婷婷等(134)
Mo-La ₂ O ₃ 波纹板显微结构与耐高温性能的构效关系	喻亮等(139)
基于解释结构模型的校企合作影响因素分析	魏道江等(143)
中文开放域问答系统的问题分类研究	夏艳辉等(147)
卫星导航接收机定位精度评估方法研究	邢旺(150)
基于网络化空间模型的京津冀城市群空间布局优化研究	范玉凤等(152)
校园空调能耗行为监测系统设计	余志强等(155)
基于 5G 技术的无人机侦查系统设计	宣润通等(158)
九江市网纹红土滑坡机理及其成因分析	康怀信等(161)
基于 AHP 分析法的乡村民宿与村民相关性研究	王静等(165)
物联网技术在路灯时控系统中的应用	邢岗等(169)
测绘工程测量中无人机遥感技术的运用分析	赵元元(173)
无人飞行器在锅炉炉内检测中的应用研究	王天雨(176)
RFID 服装智能化控制管理研究	方承和(179)
基于电场传感器的 VFTO 测量方法研究	谷红霞等(182)
我国航班起降量中长期预测	李杨(185)

* 工业工程 *

服装制造企业生产效率提升研究	李帅等(190)
----------------------	----------

* 理论综述 *

安徽省城镇化由物向人转变的影响研究	程路恒等(193)
-------------------------	-----------

郑重声明

- 1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 2、来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 6.a

(Sum No.528)

Published in Jun. 8, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on the Innovative Model of We-media Brand Promotion YANG Min, *et al.*
4 Application of BP Neural Network in Economic Benefit Evaluation of Transportation Enterprises
..... HUANG Xian-jun, *et al.*
8 Management Method for Protect Quality of Construction Enterprises ZHANG Yu-cheng
11 Study on Library Performance Evaluation in Newly Established Colleges and Universities XIAO San-xia
14 Research on Driving Factors of Green Construction of EPC General Contracting Enterprises LIU Xue-zhi
17 Efficiency Evaluation of Circulation Industry in Anhui Province Based on Three-stage DEA Model LIU Chang
20 Research on the Benefits of Expressway PPP Project Based on System Dynamics LIU Qiu-lin, *et al.*
24 Cost Management of Rainwater and Sewage Pipe Project under EPC General Contracting Mode LIU Qian
27 Study on Common Problems and Countermeasures of Water Supply and Drainage Design in Municipal Engineering
..... YE Zhi-yuan
30 Study on Optimization of the Closely-spaced Parallel Runway HE De-yang, *et al.*
33 Research on Factors Affecting Housing Price in Ji'nan City Based on Multiple Regression CHEN Wen-ping, *et al.*
35 Prefabricated Building Design Management in EPC Mode TAN Xun
38 Tower Crane Selection and Positioning Optimization and Task Assignment Design WANG Yong, *et al.*
42 Research on Safety Risk Assessment of Typical Tunnel Construction in Qinghai-Tibet Plateau WEI Li-wei, *et al.*
45 Analysis of the Impact of "Winter Tour to Tibet" on Tibetan Economy Based on Industrial Thinking WEI Ya-ping, *et al.*
48 Research on Factors Influencing the Transformation and Upgrading of Manufacturing Industry in Jiangsu Province under the
Background of "One Belt and One Road" LIU Xiao-qing, *et al.*
51 Research on Evaluation of Service Quality of Property Management in Residential Quarters Based on Analytic Hierarchy Process
..... ZHANG Jia-chen, *et al.*
55 Opportunities and Challenges of Rural E-commerce Development in Hubei Province under the Background of "Internet+"
..... TAN Bao-kui, *et al.*

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 58 Research on Strategic Partner Selection under Industrial Agglomeration YU Xiao-xin, *et al.*
63 Workshop Layout Research Combining SLP and Genetic Algorithm LENG Hu-ji, *et al.*
66 Research on Machinery Equipment Purchase Decision-making of Logistics Center LIU Wen-fang
69 Innovative Design of Modern Agricultural Industry Chain under 5G Era GU Hui-lin, *et al.*

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 72 Optimization Study of Primary Support for Double-track Railway Tunnel ZHAO Zhi-zhi
75 Risk Assessment about the Assembly of Prefabricated Section Based on Analytic Hierarchy Process LI Guo-qi

78 Analysis on Technical Points and Quality Control Methods of Bridge Construction in Mountainous Areas	LI Zheng-wen
81 Construction Technology of HDPE Anti-seepage Film for Large Power Plant Ash Storage Yard	WU Fa-qiang
84 The Construction Technology of Plugging Pressure-bearing Dewatering Well in Open Cut Foundation Pit	LI Zhong
87 Application of SMC Normal Temperature Modified Asphalt Concrete in Highway Maintenance Engineering	WANG Yu-ming
90 Research on Bored Pile Construction Technology of Subway Station Enclosure Structure	MA Lei
93 Application of Socket Type Buckle Bracket in Underground Comprehensive Pipe Gallery Project	XIE Ming-jian
96 Study on the Causes and Control Measures of Deformation of Water-rich Broken Rock Tunnel	WEI Hong-tao
99 High-speed Railway Tunnel Concrete Empty Remediation Technology	ZHANG Yun-long
102 Comparative Analysis of Steel Plate Composite Beam and Ordinary Concrete Box Girder Bridge	HE Xiao-wen
106 Rapid Construction Technology of Simply Supported Box Girder of High Speed Railway	BAN Xuan-yao
109 Analysis on the Type Scheme of the Upper Structure of Small and Medium Span Bridges in Overseas Projects	WANG Li-guo, <i>et al.</i>
112 Partial Demolition Construction Scheme of Concrete-filled Steel Tubular Arch Bridge	LIU Hong-xia
115 Research on Comprehensive Measures for Setting and Reinforcement Treatment of Subway Shield Originating Hole Door	ZHANG Hong-yan
118 Design and Construction of Supporting System for Large-size No.0 Section of High Pier Continuous Beam	LIAO Liu-hong
122 Application Research of New Cofferdam Technology in Hydraulic Engineering Construction	DUAN Li-kun, <i>et al.</i>
125 Remediation Technology for Thinner Lining Thickness of High-speed Railway Tunnel	YE Peng-yong
129 Analysis of Deep Foundation Pit Deformation Monitoring Based on Grey Theory	NIE Jian-xing

VALUE APPLICATION

131 Research on Helicopter Storage Data Clearance Technology Based on VxWorks System	ZHAO Shi-hao, <i>et al.</i>
134 Air Quality Index Combined Prediction Method Based on EMD and Its Application	LI Ting-ting, <i>et al.</i>
139 Structure-activity Relationship between Microstructure and High Temperature Resistance of the Mo-La ₂ O ₃ Corrugated Plate	YU Liang, <i>et al.</i>
143 Research on the Influence Factors of School-enterprise Cooperation Based on Interpretive Structural Modeling	WEI Dao-jiang, <i>et al.</i>
147 Research on Question Classification of Open-Domain Chinese Question Answering System	XIA Yan-hui, <i>et al.</i>
150 Study on Evaluation Methods of Positioning Accuracy of Satellite Navigation Receiver	XING Wang
152 Research on Spatial Layout Optimization of Beijing-Tianjin-Hebei Urban Agglomeration Based on Networked Space Model	FAN Yu-feng, <i>et al.</i>
155 Design of Campus Air Conditioning Energy Consumption Behavior Monitoring System	YU Zhi-qiang, <i>et al.</i>
158 Design of Unmanned Aerial Vehicles Detection System Based on 5G Technology	XUAN Run-tong, <i>et al.</i>
161 Analysis on the Mechanism and Causes of the Reticulated Red Soil Landslide in Jiujiang City	KANG Huai-xin, <i>et al.</i>
165 Research on the Correlation between Village Minshuku and Villagers Based on AHP Analysis	WANG Jing, <i>et al.</i>
169 Application of Internet of Things Technology in Streetlight Time Control System	XING Gang, <i>et al.</i>
173 Application Analysis of Remote Sensing Technology of UAV in Surveying and Mapping Engineering Measurement	ZHAO Yuan-yuan
176 Application Research of UAV in Boiler Furnace Detection	WANG Tian-yu
179 Research on Intelligent Control Management of RFID Clothing	FANG Cheng-he
182 Research on VFTO Measurement Method Based on Electric Field Sensor	GU Hong-xia, <i>et al.</i>
185 Forecast Medium-Long Term Air Traffic Flow Based on GM(1,1) and Logistics Population Growth Model	LI Yang

IE

190 Research on the Improvement of Production Efficiency of Garment Manufacturing Enterprises	LI Shuai, <i>et al.</i>
---	-------------------------

THEORETICAL REVIEW

193 Study on the Influence of Urbanization in Anhui Province from Material to Human	CHENG Lu-heng, <i>et al.</i>
---	------------------------------